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ZÁPIS 

z jednání vedení dne 8. 2. 2021 

Přítomni plně online jednání: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. Medek, 

doc. Spilka  

 

1. Informace rektora:  
➢ V uvolňování vládních epidemiologických opatření nenastal posun k uvolňování. Rektor 

informoval o jednání tzv. užšího kolegia ve středu 3. 2.. Dohodnuta byla příprava druhého 
dopisu ministrovi Plagovi, v němž bude vyjádřena připravenost JAMU a obou fakult 
organizovat antigenní testy v případě, že bude povolena umělecká práce absolventských 
ročníků ve skupinách do 20 osob. Ve středu jsme také dostali odpověď ministra na dopis 
rektora a děkana DF z 8. ledna, v němž ministr vyjádřil plnou podporu našemu požadavku a 
snahu prosadit, aby o tomto uvolnění jednala vláda. Zítra v úterý 9. 2. bude další jednání 
užšího kolegia, jemuž rektor předloží k projednání druhý dopis. Nepříznivá těmto našim 
snahám je zhoršující se epidemiologická situace. 

➢ V návaznost rektor informoval o jednání rozšířeném kolegiu děkana na DF, kterého se 
zúčastnil jako vedoucí ateliéru. DF se aktivně připravuje na různé varianty. 

➢ Na příští týden připravovaná kontaktní forma 159. zasedání Pléna České konference rektorů, 
byla převedena pro členy výboru ČKR do hybridní a pro plénum do online formy. 

➢ Rektor inicioval na úterý 16. 2. přípravné online setkání rektorů VVUŠ, kde bude do této 
skupiny přivítána nová rektorka AMU a hlavním programem jednání budou otázky a 
koordinace dalšího společného postupu. 
 

2. Informace kvestorky: 
➢ Informovala o konání ekonomické komise a také o výši průměrných mezd, což je velice 

diskutovanou otázkou v porovnávání průměrné mzdy vysokoškolských pracovníků s jinými 
univerzitami. Představila přerozdělení financí, které jsme obdrželi z rozpočtu.  

➢ V minulém týdnu se změnila pravidla pro příjezd do ČR (výjimka pro přijímací zkoušky 
zachována).  

➢ Podepisování daňového přiznání proběhlo naprosto bez problému. 
➢ Zítra se uskuteční celoškolská komise hodnocení FRVÚČ. 

 
3. Informace pror. Medka:  

➢ Strategický záměr – postupně přicházejí reakce členů UR JAMU, prozatím bez připomínek. 
➢ Hodnocení FRVÚČ proběhlo v minulém týdnu.  
➢ CRP – probíhá návrh přerozdělení financí  

 
4. Informace pror. Spilky:  

➢ V rámci IP v prioritě 7 - internacionalizace budou fakulty a rektorát disponovat těmito 

částkami: HF 925 tis., DF 530 tis., rektorát 345 tis. Částky budou rozděleny do jednotlivých 
indikátorů IP.  

➢ Představil analýzu návštěvnosti veletrhu Gaudeaums, jehož poslední ročník proběhl virtuální 
formou. Webové prezentace škol si v roce 2020 prohlédlo 102 145 uživatelů, celkový počet 
návštěv bylo 272 312. Profil JAMU navštívilo na portálu Gaudeamus.cz během podzimních 
měsíců (říjen, listopad, prosinec) celkem 6 230 uživatelů.  

➢ Členové PV diskutovali možnost zúčastnit se Monitoringu internacionalizace VŠ, který 
realizuje MŠMT ve spolupráci s DZS. Pror. Spilka zjistí další podrobnosti včetně současného 
stanoviska ostatních UVŠ, které by se monitoringu rovněž měly zúčastnit. 
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5. Informace pror. Mackové:  
➢ Stále očekává termín jednání se studijními proděkany.   

 
6. Informace pror. Hlavici:  

➢ Finální verze hodnocení mezinárodním evaluačním panelem byla předána MŠMT a po 
odstranění drobných chyb (způsobených MEPem) i přijata. V dubnu-květnu by mělo být 
známo konečné hodnocení JAMU. 

➢ Probíhají komise Studentské grantové soutěže, zájem studentů je nižší než obvykle (důsledek 
epidemie). 
 
 

Další řádná porada Vedení se uskuteční v pondělí 22. 2. 2020 v 10:30 hod. – o online či kontaktní bude 

rozhodnuto podle aktuální epidemické situace.  

   

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 


